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Ik zie enorm veel bekenden van DVV en van Turn Totaal Langedijk, de club die in 2004 uit vier 
clubs is ontstaan. Die bundeling gebeurde na de belofte van de toenmalige wethouder om een 
turnhal in Langedijk neer te zetten.  
Ik zie ook veel bekenden uit de gemeentepolitiek. We hebben de afgelopen weken bijna al uw 
fracties gesproken. U weet dus dat Langedijk ons veel locaties heeft aangeboden. Voor elk 
project trokken gemeente en TTL samen op. Maar vlák voordat we bij het einddoel waren, 
veegden ze die locatie alsnog van tafel. En dan konden we weer opnieuw beginnen. En weer 
opnieuw. En opnieuw.  
 
En nu ligt er een locatie op tafel, maar dan in Heerhugowaard: Vaandel-Zuid. Want: die plek is nu 
beschikbaar. Maar dat is toch om razend van te worden? Twintig jaar lang immers haalde de 
gemeente elke door haar zélf aangeboden locatie in Langedijk, voor onze neus weg. Zo blijft er 
natuurlijk geen plek meer over.  
 
Een andere reden die wordt aangevoerd voor die locatie: Heerhugowaard heeft meer leden. In 
absolute zin klopt dat, want Waard is ruim twee keer zo groot. Maar dan trekt Dijk dus altijd aan 
het kortste eind. Overigens: TTL en DVV hebben samen relatief, dus in verhouding tot het aantal 
inwoners, juist méér leden.  
 
Enkele sporters van ons nemen al jaren deel aan Europese Kampioenschappen. Dit weekend 
hebben wij onze 150e nationale titel behaald. Geen enkele club in Dijk en Waard komt zelfs maar 
een béétje in de buurt.  
 
We hoorden van uw fracties dat we een uitstekend betoog hielden. Concreet en feitelijk. Zoals 
over de grote groei op de beoogde locatie in Dijk, waar dat op de locatie in Waard een negatief 
getal is. Of over het feit dat HERA atletiek en Herons honkbal – beiden met hun terrein op 
Vaandel-Zuid - bitter weinig leden uit Dijk hebben.  
We hoorden van uw fracties ook: “Onze Coalitie heeft afgesproken dat we de identiteit van de 
dorpskernen willen behouden en versterken. Neem dat wel mee in je verhaal”.  
 
En dat zal ik nu doen.  
 
Velen van u vroegen hoe het komt dat wij zo goed presteren. Is dat dankzij onze toptrainers? 
Ongetwijfeld. Of ons motto “Prestaties met plezier”? Zeker, dat telt mee.  
Zoals FC Marlène - met haar wortels in Waard - véél hoger scoort in zaalvoetbal, zo blinkt Dijk uit 
in turnen en trampolinespringen. Waarom werkt het bij ons wel en elders niet? Kun je wat er 
slaagt op locatie A, kopiëren en plakken naar locatie B? Kun je het grote succes van TTL 
verplaatsen over het kanaal, de ringweg, de spoorlijn en het industrieterrein?  
Dat lukt niet, omdat het in het DNA van onze dorpskern zit. Dát is onze identiteit. En uw Coalitie 
heeft vooraf in uw akkoord vastgelegd om dat te behouden en te versterken.  
Ik zal een quote voorlezen: 
 
“We hebben in onze gemeente mooie sportprofielen bij kernen. Langedijk is echt een 
turngemeente met topprestaties. (…) En dat zijn mooie voorbeeldfiguren die onze inwoners 
stimuleren om ook aan deze sporten deel te nemen”.   
 
Die quote is niet van mij, dit komt letterlijk uit de speech van onze sportwethouder tijdens de 
Politieke Avond vorig jaar.  



Ik benadruk drie woorden: “Langedijk, Turngemeente, Topprestaties”.  
Dat gaat over ons! Dat zijn wij!  
 
Wat u óók heeft afgesproken in uw Coalitie-akkoord, dus uit uw eigen doelstelling voor deze 
termijn is: “We vinden het belangrijk om talentvolle mensen in sport te ondersteunen en hun 
ambities waar te maken”.  
 
Ook dát gaat over ons. Want in de volle breedte staan onze sporters nationaal op het hoogste 
podium. Zowel solo als in teams, op specifieke toestellen én allround, bij turnen en 
trampolinespringen. Jaar, na jaar, na jaar.  
 
In alle presentaties aan uw fracties hebben wij doorgegeven:  
Een turnhal is niet goedkoop. 
en ook:  
Zo’n hal is alleen geschikt voor gym, turnen en trampolinespringen.  
 
Juist dáárom is het zo belangrijk dat u over twee weken een verstandig besluit neemt. Het klinkt 
dramatisch, maar neem van mij aan: het voortbestaan van onze club staat hier op het spel.  
 
Sommige fracties spraken over een tweede locatie. Over een turnhal óók in Dijk.  
Hoe sympathiek dat ook klinkt: die volgorde lijkt me niet oké.  
De eerste vraag die u zou moeten stellen is niet of er náást Waard een tweede hal kan komen in 
Dijk. De eerste vraag zou moeten zijn: voor welke sporters is zo’n professionele turnhal echt 
nódig? Een turnhal heeft dan wel toegevoegde waarde voor recreatie, maar het is een harde 
voorwaarde voor de hofleverancier van Nederlands Kampioenen, om veilig en op niveau te 
kunnen blijven presteren.  
 
Als de Gemeenteraad opdracht geeft voor de bouw van twee turnhallen: geweldig natuurlijk! Als 
ze maar wel gelijkwaardig zijn. En als Dijk niet achteraan in de rij moet aansluiten. Want als dat 
gebeurt, dan weten wij helaas uit ervaring hoe dat afloopt…  
 
Tenslotte:  
 
Ik mail u morgen nog een brief, ondertekend door de directeur van gymnastiekbond de KNGU. 
Hij schrijft: “TTL heeft zich in de afgelopen twintig jaar bewezen als één van de sterkste 
turnverenigingen. Ze hebben een grote staat van dienst in het opleiden van talent op nationaal 
niveau. Voor deze club is een turnhal van grote meerwaarde”.  
 
Waarvan akte. 
 
Kijk even rond. Hier staan vele Nederlands Kampioenen. Zij waren nog heel jonge kinderen toen 
TTL van start ging in 2004. En nu zijn het twintigers en dertigers.  
Er staat een nieuwe generatie jong talent klaar. Laat het niet gebeuren, alsjeblieft, dat ook zij met 
lege handen achterblijven, waar het de accommodatie betreft.  
 
Onze oproep? Zet de turnhal neer waar voluit is bewezen dat die floreert. Onze constante 
topprestaties vormen het vlaggenschip waardoor onze jeugd wordt gemotiveerd om mee te doen 
aan deze fantastische basissport. Met een turnhal in Dijk garanderen wij u dat we daar een nóg 
groter succes van zullen maken, dan dat wij de afgelopen twintig jaren tegen de stroom in 
hebben laten zien.  
 
Dank u wel. 


